

4. لتوفير الطاقة، افصل الشاحن عندما لا تستخدمه.
5. بمجرد شحن هاتفك الذكي بالكامل، أزله من الشاحن اللاسلكي (تأكد من حالة بطارية الهاتف الذكي).
6. لشحن جهاز آخر، وصل كابل يو اس بي بمنفذ يو اس بي ووصل الطرف الآخر للكابل بجهازك.

نصائح استخدام عامة

لا تضع أي أشياء معدنية بين الهاتف الذكي والشاحن اللاسلكي.
لضمان شحن أكثر فعالية، قم بإزالة جرابات الحماية.

يعتمد وقت الشحن على سعة البطارية، ومواصفات إدخال الهاتف، واستهلاك طاقة الهاتف الحالي،
وتوضع الهاتف على الشاحن اللاسلكي، ومسافة الشحن، وما إلى ذلك.

الأسباب المحتملة لمشاكل الشحن اللاسلكي

جهازك غير متواافق مع معيار الشحن اللاسلكي Qi.
تم وضع جهازك بشكل غير صحيح على الشاحن اللاسلكي. راجع دليل هاتفك الذكي للعثور على
المكان الدقيق لجهاز استقبال الشحن اللاسلكي Qi المدمج.

يتحول الجراب الحامي أو أي شيء آخر موجود خلف الهاتف الذكي دون منع عملية الشحن.
شاحن اليو اس بي ضعيف جداً أو معطوب أو مفصول من المقبس الكهربائي.
كابل الشحن غير متصل أو مكسور أو ضعيف جداً بحيث لا يعمل بشكل صحيح.

معلومات السلامة

لا تُسقط الجهاز أو تتلفه.

لا تقم بتنكيل جهازك أو تعديله أو إصلاحه.
أبقه بعيداً عن الرطوبة والحرارة.

يحفظ بعيداً عن الأطفال.

الاحتياطات!

لا تخزنه أو تستخدمه في ظروف مغناطيسية قوية

إذا وضعت أجسام معدنية أعلى جهاز الشحن، فقد يؤدي ذلك إلى حدوث خلل في جهاز الشحن وتلفه.

لا تشغّل جهاز الشحن فوق أي طاولة عمل أو سطح معدني.

دليل تعليمات شاحن الطاقة اللاسلكي من Range Rover

شكراً لك على شرائك شاحن الطاقة اللاسلكي.

لضمان عمر خدمة طويل وأداء أمثل للمنتج، نوصي بقراءة هذا الدليل بعناية.

محتوى الكرتون

شاحن لاسلكي *، كابل يو اس بي *، دليل المستخدم *.

المواصفات

مدخل (منفذ تايب سي): 1.5A/ 12V 2A; DC/ 9V DC

مخرج لاسلكي: 15 واط كحد أعلى

مخرج يو اس بي: 2A-9V

مسافة الشحن ≥ 6 ملم

يستخدم منفذ تايب سي فقط للإدخال!

معلومات عامة

يعلم هذا الشاحن مع جميع الأجهزة المتواقة مع Qi. يرجى التأكد من أن جهازك متواافق مع Qi.

تتوفر الأجهزة مع أجهزة استقبال الشحن اللاسلكي المدمجة أو الخارجية.

التشغيل العادي، لا يلزم وجود شاحن أضعف من تيار مستمر 5 فولت، 2A.

للحصول على وضع شحن لاسلكي سريع، استخدم الشاحن المتواافق مع شحن سريع 3.0/2.0 والهواتف

الذكية المتواقة.

يمكن لهذا الشاحن اللاسلكي شحن الهاتف الذكي بحماية غير معدنية أو أغطية سيليكون لا يزيد سمكها

عن 6 ملم.

التعليمات

قم بتوصيل الشاحن اللاسلكي - باستخدام كابل شحن يو اس بي مرفق، أو كابل شحن آخر تايب سي

على الأداء - بشاحن الحانط. ثم، وصل الشاحن بالمقبس الكهربائي. يشير وميض مؤشر الإل إدي

الأخضر والأزرق بالتتابع مرة واحدة إلى نجاح الاتصال.

ضع الهاتف الذكي في منتصف الشاحن اللاسلكي بحيث تكون الشاشة متوجهة لأعلى أو اضبط تمويع

الهاتف حتى تبدأ عملية الشحن. سيتم الإشارة إلى الشحن من خلال مؤشر الإل إدي الأزرق.

عند وضع أجسام معدنية أخرى على منطقة الشحن اللاسلكي، يومض مؤشر الإل إدي الأزرق.

RANGE ROVER

**WIRELESS
CHARGER**

شاحن طاقة لاسلكي

Instruction Manual

كتيب التعليمات

Product Code: 51RLPH235BKA

Range Rover Wireless Power Charger Instruction Manual

Thank you for your purchase of the Wireless Power Charger.

To ensure a long service life and optimum functionality of the product we recommend that you read this manual carefully.

Package Content

Wireless Charger *1; USB Cable *1; User Manual *1

Specifications

Input (Type-C port): DC 9V-2A, DC 12V-1.5A

Wireless Output: 15W max

USB Output: 9V-2A

Charging distance <6mm

Type-C port is only used for input!

General information

1. This charger works with all Qi-compatible devices. Please make sure your device is Qi-compatible.
2. Devices are available with built-in or external wireless charging receivers.
3. For normal operation, no weaker than DC 5V, 2A charger is required.
4. For a fast wireless charging mode, use the Quick Charger 2.0/3.0 compatible charger and compatible smartphones.
5. This wireless charger can charge smartphones with non-metal protective case or silicone covers that are no thicker than 6mm.

Instructions

1. Connect the wireless charger with the USB charging cable included, or another good performance Type-C charging cable, to the wall charger. Then plug the charger into an electric socket. The green and blue LED flashing in sequence one time, indicates connecting successfully.
2. Place the smartphone on the centre of the wireless charger with the display facing up or adjust placement position until the charging process starts. This will be indicated by the blue LED.
3. When other metal objects are placed on the wireless charging area, the blue LED flashes.

4. To save energy, unplug the charger when not in use.

5. Once your smartphone is fully charged, remove it from the wireless charger (check the smartphone's battery status using the charging icon displayed on the screen).

6. To charge another device, plug the USB cable into the USB port and connect the other end with your device.

General usage tips

1. Do not place any metal objects between the smartphone and the wireless charger.
2. To ensure more effective charging, remove protective cases.
3. Charging time depends on battery capacity, phone input specifications, current phone energy consumption, phone position on the wireless charger, charging distance, etc.

Possible causes of wireless charging problems

1. Your device is not compatible with the Qi wireless charging standard.
2. Your device is placed incorrectly on the wireless charger. See the manual of your smartphone to find the exact place of the built-in Qi wireless charging receiver.
3. A protective case or another object on the back of the smartphone is blocking the charging process.
4. The USB charger is too weak, defective or unplugged from the electric socket.
5. The charging cable is unplugged, broken or too weak for correct functioning.

Safety information

1. Do not drop or damage the device.
2. Do not take apart, modify or repair your device.
3. Keep away from humidity and heat.
4. Keep out of reach from children.
5. Do not store or use it in strong magnetic fields.

Precaution!

1. If metal objects are placed on top of the charging device this may result in the malfunction of the item and damage to the charging device.
2. Do not operate the item on top of any metal work table or surface.

UK
CA

CE

FC

GS



Safe disposal of electrical items:

Electrical and electronic devices do not belong in the household waste. Please dispose in accordance with your local authority guidelines.

Please recycle this packaging and user manual. Thank you.

Made in China

Manufactured exclusively for
Jaguar Land Rover Limited,
Abbey Road, Whitley,
Coventry CV3 4LF

FCC Compliance Statement

This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This equipment must be installed and operated with a minimum distance of 20 cm between the radiator and user body.

التخلص الآمن من الأدوات الكهربائية:

الأجهزة الكهربائية والإلكترونية لا توضع في النفايات المنزلية.

يرجى التخلص منها وفقاً لإرشادات سلطتك المحلية.

يرجى إعادة تدوير هذه العبوة ودليل المستخدم.

صين

صنيع

جاكارا لاند روفر المحدودة،

أبي رو، واينلي،

كونفنتري،

CV3 4LF

بيان الامتثال مع لجنة الاتصالات الفيدرالية (FCC)

هذا الجهاز يرسل طاقة كهربائية في حيز الترددات اللاسلكية، ويستخدم طبقاً للتعليمات، ويمكن أن يتسبّب في إحداث تداخل ضار بالاتصالات اللاسلكية. ولكن، لا يوجد ضمان لعدم حدوث تداخل ضار في طروف تثبيت معينة. إذا تسبّب هذا الجهاز في تداخل ضار بالاتصالات اللاسلكية الإذاعي أو التلفزيوني، والذي يمكن التعرّف عليه بتنبّعه من التلفزيون، فإنّ المستخدم يُشجّع على محاولة تصحيح التداخل بوسائله أو أكثر من الوسائل التالية:

زيادة الفاصل بين هذا الجهاز وجهاز الاستقبال.

توصيل الجهاز مخرج كهربائي منفصل بدائرة مختلفة عن الدائرة التي يتصل بها جهاز الاستقبال.

استشارة الوكيل أو فني من ذوي الخبرة في الإذاعة/التلفزيون للمساعدة.

يجب تثبيت هذا الجهاز وتشغيله على مسافة قدرها 20 سم على الأقل بين المشعّ وجسم المستخدم.